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aquesta hi hagués un "merendero" ¡ 
altres indúsries com la benzinera ; No 
obstant, recaicà que, a pesar de que 
fer complir les normes no era una 
tasca fácil, es seguirla aquesta línea 
d'actuació. 

Respecte a la Rambla, l'Alcalde 
afirmà que ja es farla pública la seva 
liquidado i sobre els carrers adjacents 
a ella, manifesté que la subvenció de 
la Generalitat seria per l'any 1998 i que 
no es cobrarla fins al 1999 i que, per 
tant, s'estava a l'esperà de que la 
Generalitat autoritzés fer l'obra. 

Per la seva banda, el senyor Josep 
Castaño, en nom del grup independent 
La Torrefa, demaná que i'Ajuntament 
arrangés la preocupado a la Torrefa 
sobre el dipòsit d'aigua ja que es troba 

en males condicions i que s'entregués 
algún informe sobre el Pía Parcial V-1 
de Granollers; També es pregunté per 
la tramitació de l'ajut de caixa per la 
Pujada de Can Colet, Testât dei 
col.lector de Valldeorioif i pel tema de 
la Casa vella de Can Tàpies. 

El senyor Donnay comunicà al 
senyor Castaño que existien 
problèmes amb Aigües Ter Llobregat, 
que és qui fia d'arranjar el conflicte, al 
qual ja se l'havia requerit per segona 
vegada. 

El senyor alcalde, respecte el PP 
V-I-Granollers, assegurà que ja tenia 
el recurs preparat, que també fii havia 
un informe sobre terraplens que 
s'adjuntava al projecte i sobre la pujada 

Comissió de Govern 
El tretze de febrer es va celebrar a 

la Casa de la Vila l'acta de la Comissió 
de Govern, en sessió extraordinària, 
presidida pel senyor alcalde, en 
Salvador Illa i els membres de la 
Comissió de Govern, els senyors Jacint 
Falguera i Josep M. Navascués. 

En primer Hoc, es procedí a aprovar 
per unanimitat l'acta de la sessió 
anterior, del día 31 de gener. 

En segon Hoc, es donà compte de 
la relació de factures pendents de 
pagaments i s'acordà atorgar unes 
determinados Ilicències municipals 
presentades, una vegada atesos els 
informes dels serveis tècnics sobre 
cadascuna d'elles, i que versaven 
sobre aquests temes: servei d'Aigua 
Potable, d'Obres i Urbanístiques i 
d'Activitats Classificades. 

Acte seguit, es presentaren els 

Conseil Assessor 
El darrer 14 de febrer es va realitzar 

a la Sala d'Actes de l'I ES La Roca la 
primera reunió del Conseil Assessor 
de l'any 97 que no es reunía des del 
setembre passat. 

El Sr. Alcalde va començar parlant 
del Pia director de l'aigua, del que va 
comentar la necessitat de garantir el 
subministrament i les garanties 
higièniques, i repasant el que s'fiauria 
de construir en quant a inf raestructures 
per a realitzar-lo. Després va parlar de 
la urbanització dels carrers pendents 
d'asfaltar, i va desglosar el cost 

expedients tramitats des de recaptació 
municipal i atesos els informes 
d'intervenció i dels servis municipals, 
s'acordaren els següents punts : 
donada de baixa, declaració de fallits, 
anul.lacló de recàrrecs, retorn 
d'ingressos indeguts i fraccionaments 
de pagaments. Després, es discutiren 
assumptes de tràmit com : 

- Tenir en compte la sol.licitud feta 
pels Botiguers de la Roca de variar la 
festa de Sant Sadurni, amb l'ànim que 
es celebri el dilluns següent a Sant 
Sadurni i no un divendres, ja que aixi 
no es trastoquen els dies de mercat a 
Roca-centre; També s'autoritzà la 
utilització de la Sala de Sessions de la 
Casa de la Vila tots els dijous al vespre 
per part del grup GIR. 

S'aprovà la proposta de la 
Regidoría d'Ensenyament sobre 

econòmic que això comportará i es 
van repassar els projectes que s'havien 
aprovat definitivament ais darrers 
plens. També es va donar una 
repassada al tema de Can Massaguer 
i es va parlar de la modificació del Pía 
General. Posteriorment l'Alcalde va 
explicar sobre un planell el projecte 
deis terrenys de Can Torrents (davant 
de I'Ajuntament). 

Finalment els regidors presents van 
explicar breument les novetats i 
objectius de cada una de les seves 
regidories i es va passar al torn de 

de Can Colet afirmà estar-hi trebailant; 
Sobre els col-lectors de Valldeorioif, 
contesté que s'havia produit un canvi 
de Consellera la Juntade Sanejament, 
però que es posaria en contacte amb 
el nou per seguir amb les mateixes 
condicions respecte l'anterior. 

Sobre la casa antiga de Can 
Tàpies, s'afirmà que existia el problema 
de la persona que hi vivia; Sobre la 
casa, s'havia sol.licitat a la Generalitat 
si era d'interés o no. 

Arribat a aquest punt, es donà per 
finalitzat el pie. 

Isabel Pérez 

Tacceptació expressa de la subvenció 
de 545000 pessetes per a l'escola 
d'adults atorgada per la Diputació de 
Barcelona el 1996. 

També s'acordà deixar sense 
efectes, a petició de l'Alcaldia, el 
requeriment de suspensió d'obres per 
instal.lacló d'una tanca al carrer Reixac. 

En sisé Hoc, es comunicaren les 
sol.licituds i informes relatius a les 
subvencions, ús i utilització d'immobles 
i aparells municipals. Igualment, 
s'aprovaren d'altres adjudicacions. 

En darrer Hoc, s'informà dels 
recursos administratius i s'acabà 
donant compte de la correspondéncia 
oficial. 

Isabel Pérez 

preguntes on va haver-hi bastant 
participació per part del públic 
assistent. 

Al acte van estar presents els 
membres de l'equip de govern a 
excepció deis senyors Joan Pont i 
Jacint Falguera, i van assistir-hi unes 
50 persones. 

SergI Lozano 
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